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PROTOKÓŁ Nr  35/2017 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

w sali nr 105 Urzędu Miasta 
w dniu 11 października 2017 roku 

 
Lista obecności radnych w załączeniu.  
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Meksuła. Powitała 
zgromadzonych, stwierdziła prawomocność obrad oraz przedstawiła porządek 
posiedzenia. Do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono zmian i uwag.  
Porządek obrad Komisji to: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia.  
3. Wydanie opinii w sprawach objętych porządkiem obrad XXIX sesji Rady Miasta 

Lubartów. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji.  
5. Wolne wnioski. 
6. Analiza struktury organizacyjnej szkół i placówek oświatowych – arkusze 

organizacyjne na rok szkolny 2017/2018, nabór do szkół, dostosowanie do zmian w 
oświacie, rozkłady zajęć obowiązkowych, zmianowość, wykorzystanie izb 
lekcyjnych, zajęcia dodatkowe dla uczniów oraz stan zatrudnienia: 
a) organizacja roku szkolnego w Szkole Podstawowej Nr 1 – część wyjazdowa 

posiedzenia Komisji.  
7. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3 
Wydanie opinii w sprawach objętych porządkiem obrad XXIX sesji Rady Miasta 
Lubartów. 
 
Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia składu 
liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta 
Lubartów. 
 
Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono uwag i zapytań. 
 
W głosowaniu 5 gł. za (jednogłośnie) przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.  
 
Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia składu 
liczbowego i osobowego Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa Rady 
Miasta Lubartów.  
 
Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono uwag i zapytań. 
 
W głosowaniu 5 gł. za (jednogłośnie) przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.  
 

Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 
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Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor MOPS w Lubartowie Pani Bożena Kulka. Na 
wstępie poprosiła o wprowadzenie następujących autopoprawek: 

1) w podstawie prawnej o wykreślenie: 
a) nawiasu pierwszego i wpisanie (Dz.U. z 2017r. poz. 1875), 
b) nawiasu drugiego i wpisanie (Dz.U. z 2017r. poz. 1769 z późn.zm.); 

2) w tabeli w kolumnie trzeciej: 
a) w tytule „Wysokość odpłatności osoby za pobyt w % liczony od dochodu osoby 
/rodziny przebywającej w ośrodku wsparcia”   słowa „dochodu osoby /rodziny 
przebywającej w ośrodku wsparcia” zastąpić słowami „ miesięcznego kosztu 
pobytu w schronisku”, 
b) w pozycji 3 w zapisie „od 50% do 90%” słowo „od” zastąpić słowem „powyżej”. 

Zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o 
charakterze obowiązkowym należy między innymi udzielenie schronienia a więc każda 
gmina musi je realizować. Udzielenie schronienia następuje przez przyznanie 
tymczasowego miejsca w schronisku dla osób bezdomnych, noclegowni oraz ogrzewalni. 
Umieszczenie w noclegowni, ogrzewalni  nie wymaga przeprowadzenia całej procedury  
w tym wydania decyzji administracyjnej. Tutaj osoby nie ponoszą odpłatności za pobyt 
w tych placówkach. Jeżeli chodzi o umieszczenie osób w schronisku następuje tutaj 
pełna procedura czyli: przeprowadzenie wywiadu, wydanie decyzji administracyjnej a 
do rady gminy zgodnie z art. 97 ust. 5 należy w drodze uchwały ustalenie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. Zostało to 
zaproponowane w przedłożonym projekcie uchwały. 
 
W otwartej dyskusji radny Andrzej Zieliński stwierdził, że ma uwagę natury ogólnej, 
która dotyczy nie tylko tego projektu uchwały ale w ogóle uchwał. Jego zdaniem kiedyś 
używało się sformułowania „z późniejszymi zmianami” teraz się od tego odchodzi. 
Stosuje się obecnie „ze zmianami”. Poprosił aby radcy prawni przeanalizowali to czy nie 
lepiej byłoby z punktu widzenia nie tylko legislacyjnego ale również językowego 
stosować „ze zmianami”. 
 
Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono zapytań. W głosowaniu 5 gł. za 
(jednogłośnie) Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 
bezdomnych, wraz z wniesionymi autopoprawkami. 
 
Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Rady Miasta 
Lubartów Nr XXIV/149/2017 z dnia 29 marca 2017r. w sprawie dostosowania 
sieci szkół prowadzonych przez Miasto Lubartów do nowego ustroju szkolnego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu UM Pani 
Ewa Sędzimierz. Organ nadzoru Wojewody zauważył, że zapisy dotyczące § 1 ust. 3 i 
załącznik nr 2 zostały wpisane do uchwały podjętej 29 marca 2017r. z przekroczeniem 
ustawy wprowadzającej ustawę Prawo Oświatowe. Kurator oświaty wydając swoją 
opinię w sprawie sieci szkolnej, obwodów szkolnych nie mógł na podstawie tychże 
przepisów wydać opinii w zakresie obwodów szkolnych, które będą obowiązywać od 
dnia 1 września 2019r. Rada Miasta musi to skorygować czyli wykreślić z uchwały 
podjętej w marcu. Stąd niniejszy projekt uchwały przedkładany Radzie Miasta. 
Autopoprawki do niniejszego projektu uchwały to: 
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1) w podstawie prawnej w pierwszym nawiasie zapis „Dz.U. z 2016r. poz.446 z 
późn.zm.” zastępuje się zapisem „Dz.U. z 2017r. poz. 1875” 

2) w § 1 w linijce trzeciej „wprowadza się następujące zmiany:” wykreśla się słowa 
„w § 1 uchyla się ust. 3 oraz załącznik Nr 2”  a wpisuje się:  

      „1) w § 1 uchyla się ust. 3; 
2)uchyla się załącznik nr 2”; 

3) wykreśla się § 2;  
4) dotychczasowy § 3 będzie § 2 , § 4 będzie § 3 a § 5 będzie § 4; 
5) w zmienionej numeracji w § 4 wykreśla się słowa „z dniem podjęcia” a wpisuje 

się „po upływie 14 dni od daty ogłoszenia.” 
 
W otwartej dyskusji głos zabrał tylko radny Andrzej Zieliński. 
 
Radny Andrzej Zieliński: …Naczelnik nie musi śledzić dokładnie wszystkich przepisów 
prawnych, ale ponieważ projekt uchwały trafia również do radcy prawnego, Panie 
Burmistrzu jeszcze jedna rzecz, proszę zaapelować do radców prawnych, żeby 
dokładnie śledzili przepisy prawa, żeby nie było sytuacji takiej, że nam Wojewoda cofa 
dlatego, że po prostu źle czytamy. To nie jest tak, że źle rozumiemy tylko źle czytamy. 
Przeczytam Państwu,  art. 210 ustawy przepisy wprowadzające mówi „ rada gminy po 
uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora, o której mowa …(itd. itd.) w terminie do dnia 31 
marca podejmuje uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą Prawo Oświatowe na 
okres od 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019”. I przepis jest jednoznaczny a to 
co uchwaliliśmy, przyznaję szczerze, że też nie miałem czasu na to żeby to śledzić ale to 
nie jest moja rola, przepraszam, radcy prawnego.  I radca prawny powinien dokładnie 
przeczytać i zaproponować zmianę albo taki projekt uchwały, który nie będzie uchylony. 
Dziękuję. 
 
Uwag do treści przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu 5 gł. za 
(jednogłośnie) Komisja zaopiniowała pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały wraz z 
przedstawionymi autopoprawkami. 
 
Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

1) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 w Lubartowie; 

2) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. 
Piotra Firleja w Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. 
Piotra Firleja w Lubartowie; 

3) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 4 im. 
Jana Pawła II w Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 im. Jana 
Pawła II w Lubartowie. 

  
Projekty powyższych uchwał przedstawiła łącznie Pani Ewa Sędzimierz Naczelnik 
Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu UM. Projekty te są konsekwencją podjętej przez 
Radę Miasta Lubartów uchwały w dniu 29 marca 2017r. w związku z reformą systemu 
oświaty, który szkoły podstawowe sześcioletnie przekształcił w ośmioletnie. Rada 
Miasta została zobowiązana do tego ażeby do 30 listopada 2017r. wydać takie uchwały o 
przekształceniu każdej ze szkół podstawowych działających na terenie miasta Lubartów. 
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Stąd też przedmiotowe projekty uchwał dotyczące SP1, Sp3 i SP4, które od 1 września 
2017r. zaczęły funkcjonować już jako szkoły ośmioletnie. 
 
W otwartej dyskusji nie wyrażono woli zabrania głosu więc Przewodnicząca Komisji 
przeszła do procedury głosowania. 
 
W głosowaniu 5 gł. za (jednogłośnie) Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 
w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 w Lubartowie. 
 
W głosowaniu 5 gł. za (jednogłośnie) Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 
w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. 
Piotra Firleja w Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Piotra Firleja w 
Lubartowie 
 
W głosowaniu 5 gł. za (jednogłośnie) Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 
w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 4 im. 
Jana Pawła II w Lubartowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 im. Jana Pawła II w 
Lubartowie. 
 
Wydanie opinii odnośnie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
uchwalenia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Lubartowa na lata 2017-
2023”. 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału SRF UM Piotr Turowski. Przedmiotem 
uchwały jest wprowadzenie zmian do Programu Rewitalizacji Lubartowa, który został 
uchwalony 18 maja 2017r. Powodem wprowadzonej zmiany są zmiany w obrębie 
projektów zgłoszonych przez jednego z partnerów programu, chodzi o Spółdzielnię 
Mieszkaniową w Lubartowie, która zdecydowała się na zmiany partnera w 
realizowanych projektach oraz na doprecyzowanie zakresu realizowanych projektów 
oraz zweryfikowanie kwot zgłoszonych do programu. Wszystkie zgłoszone poprawki 
przez wnioskodawcę uzyskały pozytywną opinię Wydziału Strategii Rozwoju i Funduszy 
Zewnętrznych UM Lubartów jako nie wpływające na wskaźniki programu. Po 
uchwaleniu program ten zostanie przedstawiony Zarządowi Województwa Lubelskiego 
i zmieniony z dokumentem, który został poprzednio wysłany. Zmiany, które zostaną 
wprowadzone na sesji Rady Miasta umożliwią Spółdzielni lepsze dostosowanie wniosku 
przygotowywanego o dofinansowanie do realizowanych projektów. 
 
W otwartej dyskusji nie wyrażono woli zabrania głosu. 
 
W głosowaniu 3 gł. za, 0 gł. przeciw, 2 gł. wstrzym.się. Komisja wydała pozytywną opinię  
odnośnie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji dla Lubartowa na lata 2017-2023”. 
 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 
 
Do przedłożonych protokołów nie wniesiono uwag i zmian. 
Protokół Nr 31/2017 z dnia 31 maja 2017r. Komisja przyjęła jednogłośnie 5 gł. za. 
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Protokół Nr 32/2017 z dnia 24 czerwca 2017r. Komisja przyjęła 4 gł. za i 1 gł. wstrzym. 
się. 
Protokół Nr 33/2017 z dnia 25 lipca 2017r. Komisja przyjęła 4 gł. za i 1 gł. wstrzym.się. 
Protokół Nr 34/2017 z dnia 31 sierpnia 2017r. Komisja przyjęła jednogłośnie 5 gł. za. 
 
Ad. 5 
Wolne wnioski. 
 
W punkcie tym nie wyrażono woli zabrania głosu.  
 
Ad. 6  
Analiza struktury organizacyjnej szkół i placówek oświatowych – arkusze organizacyjne 
na rok szkolny 2017/2018, nabór do szkół, dostosowanie do zmian w oświacie, rozkłady 
zajęć obowiązkowych, zmianowość, wykorzystanie izb lekcyjnych, zajęcia dodatkowe 
dla uczniów oraz stan zatrudnienia: organizacja roku szkolnego w Szkole Podstawowej 
Nr 1 – część wyjazdowa posiedzenia Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja przechodzi teraz do realizacji kolejnego 
punktu porządku tj. 6, a mianowicie do realizacji posiedzenia wyjazdowego. 
Podziękowała za udział w Komisji pracownikom UM. Członkowie Komisji udali się do 
Szkoły Podstawowej nr 1. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokół sporządziła:     Przewodnicząca Komisji 
 
              Grażyna Meksuła 
 


